

**ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ****ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ**

ΓΕΝ. ΓΡΑΜ. ΔΗΜ/ΚΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ
ΓΕΝΙΚΟ ΛΟΓΙΣΤΗΡΙΟ ΤΟΥ ΚΡΑΤΟΥΣ
ΓΕΝΙΚΗ Δ/ΝΣΗ ΜΙΣΘΩΝ
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ : 22^η Μισθολογίου

Αθήνα, 29 /2/2012
Αρ.Πρωτ. οικ. 2/ 17589 /0022

ΠΡΟΣ: Ως πίνακας αποδεκτών

Ταχ.Δ/ση : Πανεπιστημίου 37
101 65 – Αθήνα

Τηλέφωνα :
Α' ΤΜΗΜΑ 33 38 403 - 404 -
Υπουργεία 33 38 218 - 392
– 33 38 422

Αποκεντρω-
μένες
Διοικήσεις
Β' ΤΜΗΜΑ 33 38 391
ΟΤΑ - 33 38 477, 478,
ΝΠΔΔ 3338 227
Προσωπικό 33 38 418, 419,
Ιδιωτικού
Δικαίου
Γ' ΤΜΗΜΑ 33 38 350
Ειδικά
Μισθολόγια

ΘΕΜΑ: «Κοινοποίηση μισθολογικών διατάξεων».

Σας κοινοποιούμε :

1. Τις διατάξεις της παρ. 1 του άρθρου 3 του νόμου «Ρυθμίσεις συνταξιοδοτικού περιεχομένου και άλλες επείγουσες ρυθμίσεις εφαρμογής του Μνημονίου Συνεννόησης του ν. 4046/2012.», ο οποίος ψηφίσθηκε από τη Βουλή των Ελλήνων και τελεί υπό δημοσίευση. Με τις διατάξεις αυτές ορίζεται ότι οι τυχόν αχρεωστήτως καταβληθείσες αποδοχές, που προέκυψαν λόγω μείωσης αυτών από την εφαρμογή του νέου μισθολογίου (Κεφάλαιο Δεύτερο του ν. 4024/2011) και αναλογούν στο χρονικό διάστημα από 1-11-2011 μέχρι και τον πρώτο μήνα εφαρμογής του (καταληκτικός μήνας ο Απρίλιος), παρακρατούνται ισόποσα από τη μισθοδοσία των επόμενων μηνών και μέχρι το μήνα Ιούνιο του 2012.

2. Τις διατάξεις της παρ. 10 του άρθρου 6 του σχεδίου νόμου «Εφαρμοστικός νόμος αρμοδιότητας Υπουργείων Υγείας και Κοινωνικής Αλληλεγγύης ...και άλλες διατάξεις», ο οποίος τελεί υπό ψήφιση, με τις οποίες ορίζεται ότι ο συντελεστής του προτελευταίου εδαφίου της περίπτωσης δ της παρ. 4 του άρθρου 45 του ν. 3205/2003 διαμορφώνεται από 1-1-2012 σε 0,0049. Το ποσοστό της περίπτωσης ε της παρ. 4 του ανωτέρω άρθρου και νόμου διαμορφώνεται από 1-1-2012 σε σαράντα επτά τοις

εκατό (47%). Κατόπιν αυτών, ο πίνακας του ωρομισθίου των εφημεριών διαμορφώνεται ως εξής :

ΕΦΗΜΕΡΙΕΣ	ΩΡΟΜΙΣΘΙΟ ΑΠΟ 1-1-2012			
	ΕΙΔΙΚΕΥΟΜ.	ΕΠΙΜ Β	ΕΠΙΜ Α	ΔΝΤΗΣ
ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ	5,03	7,19	8,62	10,06
ΝΥΚΤΕΡΙΝΗ *15 %	5,78	8,27	9,91	11,57
ΚΥΡΙΑΚΩΝ * 25%	6,29	8,99	10,78	12,58
ΝΥΚΤ. ΚΥΡΙΑΚΩΝ *30%	6,54	9,35	11,21	13,08
40/100 ΕΤΟΙΜΟΤΗΤΑΣ	2,01	2,88	3,45	4,02
70/100 ΜΙΚΤΗ	3,52	5,03	6,03	7,04

Επισημαίνεται ότι το μηνιαίο ποσό, ως αποζημίωση εφημεριών της περ. ε' της παρ. 4 του άρθρου 45 του ν. 3205/2003 (για Συντονιστές Δ/ντες και Δ/ντες που ασκούν τα καθήκοντα του βαθμού τους και υπηρετούν σε Νοσοκομεία της Α' Ζώνης), διαμορφώνεται από 1-1-2012 σε 965,00 €.

3. Την αριθμ. 2/13917/0022/17-2-2012 (ΦΕΚ) κοινή υπουργική απόφαση «Καθορισμός αποδοχών του προσωπικού με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου που απασχολείται στο Δημόσιο, ΝΠΔΔ και ΟΤΑ και των αναπληρωτών εκπαιδευτικών.», η οποία ισχύει από 1-11-2011.

Σύμφωνα με την ανωτέρω κ.υ.α., το προσωπικό με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου του Δημοσίου, των ΝΠΔΔ και των ΟΤΑ πρώτου και δεύτερου βαθμού, καθώς και οι αναπληρωτές εκπαιδευτικοί λαμβάνουν το βασικό μισθό που αντιστοιχεί στον εισαγωγικό βαθμό της κατηγορίας τους, σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 12 και 13 του ν. 4024/2011. Επισημαίνεται ότι το εν λόγω προσωπικό δεν κατατάσσεται βαθμολογικά αλλά μόνο μισθολογικά, ενώ για τη μισθολογική του εξέλιξη λαμβάνεται υπόψη χρόνος προϋπηρεσίας μέχρι επτά (7) έτη, σύμφωνα με τις διατάξεις των παρ. 1, 3 και 4 του άρθρου 6 του ανωτέρω νόμου.

Πέραν του βασικού μισθού, οι ανωτέρω δικαιούνται τα επιδόματα και τις παροχές που προβλέπονται από τις διατάξεις των άρθρων 15, 16, 17 και 20 του ν. 4024/2011, εφόσον τηρούνται οι προϋποθέσεις χορήγησής τους. Για τυχόν περικοπή των αποδοχών των ανωτέρω εφαρμογή έχουν οι διατάξεις του άρθρου 23 του ανωτέρω νόμου. Τέλος στην περίπτωση μείωσης των αποδοχών άνω του 25% εφαρμογή έχουν οι διατάξεις της παρ. 2 του άρθρου 29 του ν. 4024/2011.

Ο ΑΝ. ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ
ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΣΑΧΙΝΙΔΗΣ

Ακριβές Αντίγραφο
Ο Προϊστάμενος Διεκπ/σης α.α.

ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΔΕΚΤΩΝ

Α. Αποδέκτες προς ενέργεια :

1. Όλα τα Υπουργεία
 - α. Γραφεία κ.κ. Υπουργών, και Υφυπουργών
 - β. Γραφεία κ.κ. Γενικών και Ειδικών Γραμματέων
 - γ. Δ/νσεις Διοικητικού
 - δ. Δ/νσεις Οικονομικού
(με την παράκληση να κοινοποιήσουν την

- παρούσα σε όλα τα Ν.Π.Δ.Δ.)
2. Ελεγκτικό Συνέδριο
 3. Όλες τις Περιφέρειες
 - α. Γραφεία κ.κ. Γενικών Γραμματέων
 - β. Δ/νσεις Οικονομικού
 - γ. Δ/νσεις Διοικητικού
 4. Όλες τις Αποκεντρωμένες Διοικήσεις
 - α. Γραφεία κ.κ. Γενικών Γραμματέων
 - β. Δ/νσεις Οικονομικού
 - γ. Δ/νσεις Διοικητικού
 5. Βουλή των Ελλήνων
Λογιστήριο
 6. Συμβούλιο της Επικρατείας
 7. Άρειο Πάγο
 8. Νομικό Συμβούλιο του Κράτους
 9. Όλες τις Υ.Δ.Ε.
 10. Όλες τις Δ.Ο.Υ. και
Δ/νσεις Επιθεωρήσεως Δ.Ο.Υ.
 11. Όλες τις Ανεξάρτητες Διοικητικές Αρχές (Α.Δ.Α.)
 12. Γ.Λ.Κ.
Δ/νση 50^η
Κάνιγγος 29 , 101 10 Αθήνα
 13. Γ.Λ.Κ.
Ενιαία Αρχή Πληρωμής
Κάνιγγος 29, 101 10 Αθήνα
 14. Η.ΔΙ.Κ.Α. ΑΕ
Λ. Συγγρού 101 και Λαγουμιτζή 40
117 45 Αθήνα.
 15. Ο.ΜΕ.Δ.
Πλατεία Βικτωρίας 7
104 34 Αθήνα.

Β. Εσωτερική διανομή :

1. Γραφείο κ. Υπουργού
2. Γραφείο κ. Υφυπουργού
3. Γραφείο κ. Γενικού Γραμματέα Δημοσιονομικής Πολιτικής
4. Γραφεία κ. Γεν. Δ/ντών Γ.Λ.Κ.
5. Δ.22 – Α',Β',Γ' (10 αντίγραφα)
6. Δ.26
7. Δ21
8. Δ20
9. Δ4
10. Δ40
- 11.Δ42
- 12.Δ43
- 13.Δ44
- 14.Δ45
- 15.Δ46
16. Δ47

(ακολουθεί το κείμενο των διατάξεων)

1. Παρ. 1 του άρθρου 3 του νόμου «Ρυθμίσεις συνταξιοδοτικού περιεχομένου και άλλες επείγουσες ρυθμίσεις εφαρμογής του Μνημονίου Συνεννόησης του ν. 4046/2012.»
 1. Οι τυχόν διαφορές αποδοχών, λόγω μείωσης αυτών από την εφαρμογή του Δεύτερου Κεφαλαίου του ν. 4024/2011 (ΦΕΚ 226 Α'), που αναλογούν στο χρονικό διάστημα από 1.11.2011 μέχρι και τον πρώτο μήνα εφαρμογής του, η οποία σε κάθε περίπτωση δεν μπορεί να υπερβεί τη μισθοδοσία μηνός Απριλίου 2012, παρακρατούνται ισόποσα από τη μισθοδοσία των επόμενων μηνών και μέχρι το μήνα Ιούνιο 2012.
2. Παρ. 10 του άρθρου 6 του σχεδίου νόμου «Εφαρμοστικός νόμος αρμοδιότητας Υπουργείων Υγείας και Κοινωνικής Αλληλεγγύης ...και άλλες διατάξεις»,
 10. Ο συντελεστής του προτελευταίου εδαφίου της περίπτωσης δ' της παραγράφου 4 του άρθρου 45 του ν. 3205/2003 (ΦΕΚ 297 Α') διαμορφώνεται, από 1-1-2012, σε 0,0049. Το ποσοστό της περίπτωσης ε' της παραγράφου 4 του ανωτέρω άρθρου και νόμου διαμορφώνεται, από 1-1-2012, σε σαράντα επτά τοις εκατό (47%).
3. Αριθμ. 2/13917/0022/17-2-2012 κ.υ.α.



ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
 ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ
 ΓΕΝΙΚΗ ΓΡΑΜ. ΔΗΜ/ΚΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ
 ΓΕΝΙΚΟ ΛΟΓΙΣΤΗΡΙΟ ΤΟΥ ΚΡΑΤΟΥΣ
 ΓΕΝΙΚΗ Δ/ΝΣΗ ΜΙΣΘΩΝ
 ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ: 22^η ΜΙΣΘΟΛΟΓΙΟΥ
 Ταχ. Δ/ση: Πανεπιστημίου 37
 101 65 – Αθήνα
 Πληροφορίες: Ν. Παπατζανάκη
 Τηλέφωνο: 210 33 38 478
 Fax: 210 33 38 208

Αθήνα, 17/2/2012
 Αριθ.Πρωτ.: οικ. 2/13917/0022

ΘΕΜΑ: «Καθορισμός αποδοχών του προσωπικού με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου που απασχολείται στο Δημόσιο, Ν.Π.Δ.Δ. και Ο.Τ.Α. και των αναπληρωτών εκπαιδευτικών».

**ΚΟΙΝΗ ΑΠΟΦΑΣΗ
 ΟΙ ΥΠΟΥΡΓΟΙ**

**ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΗΣ ΜΕΤΑΡΡΥΘΜΙΣΗΣ &
 ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΗΣ ΔΙΑΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ**

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ

Έχοντας υπόψη:

1. Τις διατάξεις του άρθρου 22 παρ. 2 και 4 του Ν. 4024/2011 «Συνταξιοδοτικές ρυθμίσεις, ενιαίο μισθολόγιο – βαθμολόγιο, εργασιακή εφεδρεία και άλλες διατάξεις εφαρμογής του Μεσοπρόθεσμου Πλαισίου Δημοσιονομικής Στρατηγικής 2012-2015» (ΦΕΚ 226 Α').

2. Τις διατάξεις του άρθρου 90 του Π.Δ. 63/2005 (ΦΕΚ 98 Α').
3. Τις διατάξεις του π.δ. 185/2009 (ΦΕΚ 213 Α') και τις διατάξεις του π.δ. 65/2011 (ΦΕΚ 147 Α').
4. Τις διατάξεις του π.δ.110/2011 (ΦΕΚ 243 Α').
5. Την αριθμ. Υ25/6-12-2011 Απόφαση του Πρωθυπουργού «Καθορισμός αρμοδιοτήτων των Αναπληρωτών Υπουργών Οικονομικών Φίλιππου Σαχινίδη και Παντελή Οικονόμου» (ΦΕΚ 2792 Β').
6. Την αριθμ. 23564/25-11-2011 Απόφαση του Πρωθυπουργού «Ανάθεση αρμοδιοτήτων στους Υφυπουργούς Διοικητικής Μεταρρύθμισης και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης, Κωνσταντίνο Ρόβλια και Παντελή Τζωρτζάκη» (ΦΕΚ 2741 Β').
7. Το γεγονός ότι, από τις διατάξεις αυτής της απόφασης προκαλείται δαπάνη, το ύψος της οποίας δεν είναι δυνατόν να προσδιοριστεί.

αποφασίζουμε:

1. Το προσωπικό με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου του Δημοσίου, Ν.Π.Δ.Δ. και Ο.Τ.Α. καθώς και οι αναπληρωτές εκπαιδευτικοί λαμβάνουν το βασικό μισθό που αντιστοιχεί στον εισαγωγικό βαθμό της κατηγορίας τους, σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 12 και 13 του ν. 4024/2011 (ΦΕΚ 226Α).
2. Για τη μισθολογική εξέλιξη του ανωτέρω προσωπικού στα Μ.Κ. του άρθρου 12 του ανωτέρω νόμου, λαμβάνεται υπόψη χρόνος προϋπηρεσίας μέχρι επτά (7) έτη, σύμφωνα με τις διατάξεις των παρ. 1, 3 και 4 του άρθρου 6 του ίδιου νόμου.
3. Πέραν του βασικού μισθού, οι ανωτέρω δικαιούνται τα επιδόματα και τις παροχές, που προβλέπονται από τις διατάξεις των άρθρων 15, 16, 17 και 20, του Ν. 4024/2011 (ΦΕΚ 226Α), εφόσον τηρούνται οι προϋποθέσεις χορήγησής τους. Για τυχόν περικοπή των αποδοχών των ανωτέρω εφαρμογή έχουν οι διατάξεις του άρθρου 23 του ανωτέρω νόμου. Για το προσωπικό που υπηρετεί κατά την έναρξη ισχύος του νέου μισθολογίου (1-11-2011), εφαρμογή έχουν και οι διατάξεις του άρθρου 29 παρ.2 του ίδιου νόμου
4. Η παρούσα απόφαση ισχύει από 1-11-2011 και από την ημερομηνία αυτή παύουν να ισχύουν οι αριθμ. 2/5916/0022/2-2-2004 (ΦΕΚ 214 Β') και 2/7093/0022/5-2-2004 (ΦΕΚ 215 Β') Κ.Υ.Α., καθώς και κάθε άλλη ρύθμιση (υπουργική απόφαση κ.λ.π.) που καθορίζει αποδοχές του με οποιαδήποτε ιδιότητα προσωπικού με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου ή διάρκεια του Δημοσίου, των Ν.Π.Δ.Δ. και των Ο.Τ.Α.

Η απόφαση αυτή να δημοσιευθεί στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως.

Ο ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΣ

**ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΗΣ ΜΕΤΑΡΡΥΘΜΙΣΗΣ &
ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΗΣ ΔΙΑΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΡΟΒΛΙΑΣ**

Ο ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗΣ ΥΠΟΥΡΓΟΣ

**ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ
ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΣΑΧΙΝΙΔΗΣ**

Κοινοποίηση:

**1. Υπουργείο Διοικητικής Μεταρρύθμισης
και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης**
Γεν. Δ/ση Κατάστασης Προσωπικού
Δ/ση Προσωπικού Ιδιωτικού Δικαίου

Τμήμα Προσωπικού Ιδιωτικού Δικαίου
Δημοσίου Τομέα
Βασ. Σοφίας 15
10674 Αθήνα

**2. Γραφείο Γενικού Γραμματέα
Δημοσιονομικής Πολιτικής**

3. Γεν. Γραμματεία της Κυβέρνησης.

4. Εθνικό Τυπογραφείο (για τη δημοσίευση).

Εσωτ. Διανομή: Δ22-Β '

**Ακριβές Αντίγραφο
Ο Προϊστάμενος Διεκπ/σης α.α.**